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– I już po wyborach. 
Wygrał je pan z dużą 
przewagą…

– Wynik jest satysfakcjonują-
cy. Mogę więc już dziękować 
wszystkim gliwiczanom, którzy 
w II turze wyborów prezydenc-
kich poszli do urn. Szczególnie 
dziękuję tym, którzy poparli 
mój program i wybrali konty-
nuację – taką bardzo obiecu-
jącą, pewną i z gwarancjami. 
Przyjdzie mi więc teraz zabrać 

się do pracy i realizować to, co 
zapowiedziałem w swoim pro-
gramie, a po czterech latach 
się z tego rozliczyć – tak jak to 
robiłem do tej pory.
 

– Czy może pan po-
dać nazwiska osób, 
które wraz z panem 
tworzyć będą kierow-
nictwo miasta? 

– Tutaj nie przewiduję jakichś 
znaczących zmian, a już na 
pewno nie na początku ka-
dencji. Zaczniemy pracować w 
takim składzie, jak do tej pory, 
a ewentualne zmiany będę sy-
gnalizował. Żadnego trzęsienia 
ziemi nie należy się spodzie-
wać. 

– Od czego zacznie 
pan urzędowanie 

w poniedziałek?

– Przepraszam, ale dla mnie to 
nie jest jakaś zasadnicza zmia-
na. Przyjdę do pracy jak zwykle 
i będę wykonywać czynności, 
które rozpocząłem w poprzed-
nim tygodniu i wcześniej. Tu 
nie ma jakiejś wielkiej zmia-
ny. Jest za to zmiana w radzie 
miejskiej, jest nowy program, 
jest sporo nowego entuzja-
zmu, nowych ludzi i myślę, że 
ta kadencja będzie inna niż 
dotychczasowe. Miasto będzie 
konsumowało to, co wspólnie 
wypracowaliśmy przez kilka 
ostatnich lat. Chociażby te 
wielkie inwestycje, o których 
tak dużo się mówiło: Drogowa 
Trasa Średnicowa, dokończe-
nie budowy stadionu, wybudo-
wanie hali Podium oraz cały 
szereg mniejszych rzeczy, które 
już zainicjowaliśmy – to trzeba 
po prostu robić dalej.

– Mówi się, że z radą 
w takim składzie, ta 
kadencja nie będzie 
dla pana łatwa...

Tak naprawdę, to żadna kaden-
cja nie była łatwa. Zobaczymy, 
jak będzie z tymi koalicjami w 
radzie. Może być jakaś emo-
cjonalna – Platformy z PiS-em, 
czyli porozumienie partii, które 
różnią się wszystkim. Ale jeże-
li wszyscy deklarują, że dobro 
gliwiczan i miasta jest najważ-
niejsze, to w pewnym momen-
cie trzeba zacząć współpraco-
wać, dlatego, że obstrukcja, to 
nie jest sposób na rozwijanie 
miasta. Mogę współpracować 
ze wszystkimi – zarówno z PO 
jak i SLD. Wszyscy, którzy chcą 
działać na korzyść miasta, są 
przeze mnie zaproszeni do 
współpracy.

       Dokończenie ze str. 1

Według pierwotnych zamie-
rzeń, budowa obiektu miała 
rozpocząć się w ubiegłym 
roku. Na przeszkodzie sta-
nęły wtedy kwestie formal-
noprawne. Zarząd Dróg 
Miejskich wystąpił więc z 
wnioskiem odpowiadającym 
znowelizowanym wymogom 
prawnym, co umożliwiło re-
alizację inwestycji

W ramach mo-
dernizacji układu 
drogowego, w tej 
części miasta prze-
budowane zostaną 
również ulice Pio-
nierów i Perseusza, 
stanowiące jeden z 
głównych ciągów 
komunikacyjnych 
osiedla Kopernika.
 
Łączy on drogę krajową nr 
88 (ulica Jana Nowaka-Je-
ziorańskiego) z ulicą Przy-
szowską, w dzielnicy Łabę-
dy. W przypadku ruchu lo-
kalnego, stanowi doskonałą 
alternatywę dla zatłoczonej 
w godzinach szczytu ulicy 
Toszeckiej. 

Ze względu na wzrost ruchu 
pojazdów ciężarowych (uru-
chomienie bazy transporto-
wo-magazynowej przy ulicy 
Zygmuntowskiej), parame-
try ulicy nie są wystarczają-

ce. Bardzo niebezpiecznym 
fragmentem są skrzyżo-
wania z ulicami Wielkiej 
Niedźwiedzicy oraz Gwiazdy 
Polarnej.

Zgodnie z planami, ulice 
zostaną wyremontowane 
na odcinku od istniejącego 
ronda przy DK 88 do skrzy-
żowania z ulicą Oriona w 
Gliwicach. Remont ulic Per-
seusza i Pionierów zakłada, 
że na całej długości ich 
szerokość zostanie wyrów-
nana do 7 metrów, zmieni 
się nawierzchnia i przebieg 
przylegających chodników 
oraz ścieżek rowerowych, 
które wytyczone będą tylko 
po jednej stronie. Powsta-
nie także 6 zatok przystan-
kowych.

Jednak najbardziej 
istotnym elemen-
tem modernizacji 
będzie zamiana 
istniejącego skrzy-
żowania ulicy 
Perseusza z ulicą 
Gwiazdy Polarnej 
na czterowylotowe 
rondo.
Inwestycja przyczyni się do 
poprawy płynności i bezpie-
czeństwa ruchu na tych uli-
cach, a także usprawnienia 
funkcjonowania komunika-
cji zbiorowej.

Nina Drzewiecka

Estakada 
połączy Portową 
i Perseusza

Mogę współpracować 
ze wszystkimi 

Rozmowa Niny Drzewieckiej ze zwycięzcą wyborów, Zygmuntem Frankiewiczem, 
przeprowadzona „na gorąco” tuż po ogłoszeniu wstępnych wyników


